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PETYCJA 

Rady Miejskiej 
w Kluczborku 
46-200 Kluczbork 

My niżej podpisani przedsiębiorcy dzierżawiący boksy handlowe na tereni13 Targowiska Miejskiego w Kluczborku, na podstawie art. 4 ust. 1 i art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 
11 lipca 2014 r. o petycjach {Dz.U .2018.870) zwracamy się do Rady Miejskiej w Kluczborku 
jako organu stanowiącego gminy oraz do Burmistrza Kluczborka, jako organu wykonawczego Gminy Kluczbork z poniższą petycją wnosząc o: 

1. Zrealizowanie naszego wystąpienia z dnia 27 lutego 2019 roku w sprawie obniżenia kosztów dzierżawy boksów, skierowanego do Rady Miejskiej. Pismem z dnia 8 kwietnia 2019 roku znak: BR0002.7.2019 BM Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował nas o przekazaniu naszego wystąpienia do Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej. Z adnotacji na piśmie wynika, że o naszym wystąpieniu poinformowany został również Dyrektor Miejskiego Zarządu Obiektów Komunalnych . Mimo, że od naszego wystąpienia już wkrótce minie rok nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi. 
Podtrzymując wniosek o obniżenie czynszvdzierżawnego boksów handlowych na Terenie Targowiska Miejskiego w Kluczborl<u oczekujemy od Rady Miejskiej poparcia naszego wystąpienia o obniżenie czynszów, a od Pana Burmistrza wydanie stosownego zarządzenia w trybie art. 30 ust.2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym { Dz. U z 2019r. poz. 506 ze zmianami) ustalającego nowe, niższe stawki czynszu za dzierżawę stoisk. 2. Wnioskujemy do Rady Miejskiej w Kluczborku o obniżenie na rok 2020 stawek podatku od nieruchomości od budowli i budynków stanowiących własność komunalną, położonych na targowiskach miejskich i placach gminnych dzierżawionych przez osoby fizyczne i prawne od gminy Kluczbork w celach handlowych, nie prowadzących działalności gospodarczej w obiektach innych niż opisane powyżej . Naszym zdaniem stawki podatku od nieruchomości od obiektów dzierżawionych od gminy a usytuowanych na Targowisku Miejskim w Kluczborku winny być niższe od pozostałych składek z tytułu prowadzenia działalności gospodarczej o 50%. 



3. Wnioskujemy o wprowadzenie zwolnienia przedmiotowego, w uchwale w sprawit~ 
opłat za parkowanie samochodów w okolicy Targowiska Miejskiego w Kluczborku, 
dla przedsiębiorców posiadających zawarte umowy dzierżawy z Gminą Kluczbork na 
boksy handlowe na terenie targowiska. 

Obecne wysokie koszty dzierżawy oraz zapowiadane wprowadzenie 
powszechnych opłat za parkowanie w obrębie targowiska, również dla 
dzierżawców stoisk, spowoduje że nasza działalność handlowa i tak już 
balansująca na granicy opłacalności spowoduje, że swoje stoiska będziemy 
musieli zamknąć. W wielu przypadkach może to skutkować utratą źródła 
dochodów dla rodzin, a także przyniesie ujemne skutki społeczne z dramatami 
osobistymi włącznie. 

Jesteśmy zbyt małymi przedsiębiorcami, aby skutecznie konkurować z dużymi 
sklepami sieciowymi i franczyzowymi. Dlatego też liczymy na pomoc gminy w 
przedstawionych sprawach. 

Prosimy o rozpatrzenie naszej petycji zgodnie z powołaną na wstępie ustawą 
o petycjach i statutem Gminy Kluczbork. 


